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PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
Boris GRILC, mag. Božena RONNER, dr. Adis MEDIĆ, Edina DŽAMASTAGIĆ, Igor ARH 
in Urška HABJAN  
 
ODSOTNA ČLANICA: Maja RAZINGAR 
 
OSTALI PRISOTNI:  
Marko MARKELJ – direktor Komunalne direkcije, Petra DEČMAN – vodja Oddelka za 
družbene dejavnosti in splošne zadeve, Vlado MLINAREC - član delovne skupine 
imenovane za nadzor deponije Mala Mežakla, Anže POGAČAR – predsednik HDD 
Jesenice in Mojca LEVSTIK – Kabinet župana 
 
Predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednik Odbora v potrditev 
predlagal naslednji 
 

DNEVNI RED: 
1. Nevzdržne razmere na deponiji Mala Mežakla 
2. Predlog za finančno pomoč HDD Jesenice  

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

     ZA - 5 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   11 ::   
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Uvodno obrazložitev sta podala Vlado Mlinarec in Marko Markelj. 
 
V razpravi so sodelovali:  
 
Boris Grilc: 
Ni mu všeč, da se krivda vali na delovno skupino. Delovna skupina se je sestala dvakrat, 
predsednik pa je posredoval tudi poročilo in predloge sklepov. Bolj bi pričakoval od 
koncedenta, da bo podal neko mnenje, kot pa od delovne skupine, ki je bila imenovana 
za spremljanje stanja. 

http://www.jesenice.si/
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Ugotovitve so bile prenešene na občinsko upravo, kar je razvidno iz dopisa direktorja 
občinske uprave na Ekogor in iz odgovorov, ki jih je podal Ekogor. Nesprejemljiv je njihov 
odgovor, da so na Malo Mežaklo nekontrolirano pripeljali tri tovornjake odpadkov. 
Država ni sodelovala pri podpisu koncesijske pogodbe, s katero se je Ekogorju podelila 
koncesija za obdelavo odpadkov. Tisti, ki je koncesijsko pogodbo podpisal, jo je dolžan 
tudi izpolnjevati, zato naj se krivda ne vali na državo. Že v prejšnjem mandatu se je 
poslušalo te izgovore, nekih konkretnih ukrepov pa še vedno ni. 
Direktor občinske uprave je zahteval, da se do 28. 6. 2019 koncesionar opredeli do 
ukrepov za izboljšanje stanja. Dane ni bilo nobene povratne informacije s strani Ekogorja 
ne o stanju in ne o ukrepih.  
Zanima ga, ali Občina ima podatke o tem, koliko bal je bilo odpeljanih iz Male Mežakle. 
 
Marko Markelj: 
Občina nima podatkov o količini odpeljanih bal iz Male Mežakle. Na sestanku delovne 
skupine je zato predlagal, da se kot prvi ukrep določi sistem za spremljanje količine 
pripeljanih in odpeljanih odpadkov.  
Edini podatek o količini balirane lahke frakcije je iz letnega poročila Ekogorja na dan 31. 
12. 2018. Sklep delovne skupine je, da ji Ekogor mesečno poroča o količini pripeljanih in 
odpeljanih odpadkov iz Male Mežakle. 
 
Boris Grilc: 
Sam dvomi v verodostojnost podatkov, ki bodo posredovani s strani Ekogorja. 
 
Igor Arh: 
Pričakoval je, da bo delovna skupina postavila neka merila, kako se bo spremljalo stanje 
na Mali Mežakli. Dovoljena količina odpadkov je določena s koncesijsko pogodbo, in 
vsaka prekoračitev te količine pomeni tudi kršenje koncesijske pogodbe.  
Država je pri tem razmerju sodelovala, saj je izdala okoljevarstveno dovoljenje in s tem 
postavila neke omejitve oz. normative, ki jih mora koncesionar spoštovati. Občina mora 
koncesionarja opozoriti na kršitve teh normativov in zahtevati določene ukrepe ali 
sankcije, da ne bo prekomernega dovažanja odpadkov in da se bodo odpadki odvažali 
tako, kot je določeno s koncesijsko pogodbo.  
Vsi ukrepi, ki jih je predlagala delovna skupina, gredo v breme koncesionarja. On mora 
zagotavljati, da bo posredoval točne podatke, kajti kar brez evidenc odpadkov tudi ne 
morejo voziti na Malo Mežaklo.  
 
Vlado Mlinarec: 
Delovna skupina ni ustanovljena s tem namenom in tudi nima pooblastil, da bi nadzirala 
koncesionarja pri njegovi dejavnosti. Delovna skupina lahko samo opozarja in daje 
predloge občinski upravi. 
Koncesionar na območju CERO lahko skladišči odpadke, ne sme pa jih skladiščiti na 
občinskem zemljišču. Vsi zagovarjajo koncesionarja in čaka se na neko revizijsko 
poročilo, ki bo povedalo samo to, da koncesionar na vseh področjih krši koncesijsko 
pogodbo.  
Koncesionar je na prvem sestanku delovne skupine povedal, da ko odpadke enkrat 
zbalira, niso več njegov problem, ampak so problem države.  
 
Igor Arh: 
Tako pregovarjanje je na koncu brez rezultatov. Potrebno je delati v tej smeri, da se 
poiščejo neke rešitve, katere bo možno realizirati. 
Zanima ga, kakšne so lahko sankcije, če se koncesijska pogodba ne spoštuje. 
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Marko Markelj: 
V revizijskem poročilu bodo opredeljeni tudi pogoji izpolnjevanja koncesijske pogodbe in 
posledice v primeru prekinitve te pogodbe. So pa tudi v posredovanem gradivu 
opredeljeni vsi možni načini prenehanja koncesijske pogodbe. 
Na delovni skupini je bilo pojasnjeno, da ima Ekogor podpisano pogodbo za oddajo lahke 
frakcije v količin 1.000 ton mesečno, kar pomeni, da bi se količine na Mali Mežakli morale 
začeti zmanjševati. Če bo to za koncesionarja pomenilo višjo ceno odvoza, ker mora 
odpadke odvažati v tujino, bo sigurno posredoval tudi predlog za povišanje cene.  
 
Edina Džamastagić: 
Ko je imel koncesionar dobiček na račun dovoza odpadkov, pa občani zato niso imeli nič 
nižje cene.  
Zanima jo, kdo lahko izvaja nadzor nad tem, kateri odpadki se zavijajo v bale. 
 
Marko Markelj: 
Nadzor lahko izvaja okoljska inšpekcija, ki je Ekogorju tudi že izdala tri inšpekcijske 
odločbe.  
 
Boris Grilc: 
Ekogorju je lažje plačati kazen, ki mu jo naloži inšpekcija, kot pa spoštovati naložene 
ukrepe. 
 
Vlado Mlinarec: 
Gospod Slavko Hrženjak je sam povedal, da je Ekogor poskusno odpeljal bale na sežig v 
Avstrijo in na Češko, vendar so jih zavrnili, ker zbalirani odpadki ne dosegajo zahtevane 
kvalitete. Potem je bilo rečeno tudi, da so podpisali pogodbo s Celjem. 
 
Marko Markelj: 
S Celjem pogodbe verjetni niso podpisali, kajti Celje nima več prostih kapacitet.  
 
Vlado Mlinarec: 
Nikoli niso predlagali, da naj se koncesijska pogodba prekine in to tudi ni namen izredne 
seje Občinskega sveta. Je pa bilo s strani župana večkrat rečeno, da v koliko bo 
potrebno, bo koncesijsko pogodbo tudi prekinil. 
Že rampa, ki bi omejevala nekontroliran dovoz, bi pomenila veliko večji nadzor in bi se 
tudi frekvenca dovozov zmanjšala, ker bi se morala prilagoditi delovnemu času deponije. 
Sedaj se namreč odpadki dovažajo mimo tehtnice in zato ni pravih podatkov o pripeljanih 
količinah.  
 
Igor Arh: 
Smiselno bi bilo vzpostaviti video nadzor, tudi z vidika požarne varnosti. 
 
Marko Markelj: 
Na deponiji je vzpostavljen video nadzor, ki zajema tudi dovozno cesto.  
Z vidika zmanjševanja stroškov ima JEKO deponijo odprto med 7.00 in 15.00 uro. Ekogor 
v tem času lahko preko tehtnice odlaga obdelane odpadke na deponijo. Ekogor in JEKO 
imata skupno pogodbo o tehtanju odpadkov, kar pomeni, da bi v primeru, da bi se 
tehtanje izvajalo tudi po 15. uri, JEKO moral prilagoditi obratovanje tehtnice. Vendar pa je 
to zgolj stvar dogovora, tehnično je namreč popolnoma izvedljivo.  
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Edina Džamastagić: 
Zanima jo, ali se s koncesijsko pogodbo lahko določi, v katerem času Ekogor lahko 
dovaža odpadke na Malo Mežaklo. 
 
Marko Markelj: 
Pomembno je, da se vsi pripeljani odpadki stehtajo, ne glede na čas dovoza. 
 
Boris Grilc: 
Stanje je nespremenjeno že več let, ker koncesionar ne spoštuje nobenih ukrepov.  
 
Mag. Božena Ronner: 
JEKO mora ravno tako prevzeti del odgovornosti oz. obveznosti in spremeniti delovni čas 
deponije, ki ne more biti takšen, kot je delovni čas v pisarnah.  
Glede na to, da so po občini postavljeni eko otoki, v razpravi pa je bilo rečeno, da se 
balira vse vrste odpadkov, se sprašuje, kako JEKO opravlja svoje naloge. 
 
Vlado Mlinarec: 
Baliranje odpadkov ne gre preko podjetja JEKO. Tovornjaki, ki pripeljejo odpadke na 
Malo Mežaklo, te odpadke stresejo neposredno v obrat Ekogorja.  
 
Marko Markelj: 
Potrebno je kontrolirati sestavo odpadkov oz. ali ti odpadki imajo evidenčno številko 
mešanih komunalnih odpadkov. Na Malo Mežaklo se namreč dovažajo mešani komunalni 
odpadki iz občin, ki so solastnice deponije, ter tudi iz drugih občin. 
 
Mag. Božena Ronner: 
Ustanovljena je bila delovna skupina, ki bo v sodelovanju s Komunalno direkcijo in 
podjetjem JEKO vršila kontrolo nad delovanjem Ekogorja. Ni pa namen delovne skupine, 
da bo prevzemala odgovornost za nastalo situacijo. 
Na Jesenicah se kopičijo tudi odpadne sveče, o čemer pa nihče ne govori. Ko bo na tem 
območju prišlo do samovžiga, bo pa to res pomenilo ekološko katastrofo. Tudi to naj se 
izpostavi na seji Občinskega sveta, da se lastniku postavijo pogoji. 
Če Ekogor skladišči odpadke na občinskem zemljišču, naj mu občinska uprava skupaj z 
županom postavi rok, do katerega mora te odpadke odpeljati. V kolikor Ekogor v 
postavljenem roku odpadke ne bo odpeljal, naj to naredi Občina na njegove stroške (npr. 
na deponijo). Že bivši župan je vedel, da se ti odpadki odlagajo na občinsko zemljišče, pa 
v zvezi s tem ni nič ukrenil. 
 
Marko Markelj: 
Odpadke, ki so naloženi na občinskem zemljišču, se lahko odpelje samo na sežig, vendar 
pa Občina ne bo dobila izvoznega dovoljenja, da bi te odpadke na račun Ekogorja lahko 
odpeljala v tujino. 
Na deponijo se teh odpadkov ne sme odložiti, kajti na deponijo se lahko odlagajo samo 
obdelani mešani komunalni odpadki. 
 
Boris Grilc: 
Občina bi lahko Ekogorju zaračunala uporabo zemljišča. 
 
Vlado Mlinarec: 
Ekogor nima dovoljenja tudi za skladiščenje na območju CERO. Na prvem sestanku 
delovne skupine je bilo namreč postavljeno vprašanje, ali je bila vložena zahteva za 
spremembo okoljevarstvenega dovoljenja za objekt na Mali Mežakli, ki ne služi zgolj 
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ločevanju odpadkov, temveč tudi začasnemu skladiščenju. S strani Ekogorja je bil dan 
odgovor, da je bila vloga za spremembo okoljevarstvenega dovoljenja, z namenom 
povečanja skladiščnih kapacitet, vložena na ARSO januarja 2018, vendar je postopek še 
v teku. 
Če koncesionar nima zadostnih kapacitet za skladiščenje bal, naj jih skladišči na 
državnem zemljišču in ne na občinskem.  
Z ukrepi, ki jih predlaga župan na državi, se ne rešuje Jesenic, temveč se rešuje 
koncesionarja. Državo se želi prisiliti v to, da bo koncesionarju omogočila normalen izvoz 
odpadkov. 
 
Marko Markelj: 
Na ta način se pomaga vsem koncesionarjem, ne samo Ekogorju, da bo država naredila 
korake, ki bi jih morala že v letu 2006. Ko je bila podpisana koncesijska pogodba, se je 
država zavezala, da bo uredila sežig odpadkov, pa to do danes še ni urejeno. 
 
Vlado Mlinarec: 
Ne razume, da se poskuša reševati koncesionarja, ne postavi pa se na Malo Mežaklo 
redarjev, ki bi prepovedali odlaganje zbaliranih odpadkov na občinsko zemljišče. Na to je 
opozoril že na dveh sejah, pa se glede tega ni nič ukrenilo. 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe ter Odbor za okolje in prostor ter 
gospodarjenje z nepremičninami sta sprejela sklep, da naj Občinska uprava na podlagi 
lastnih ugotovitev, ugotovitev delovne skupine in vsebine končnega poročila o opravljeni 
notranji reviziji GJS obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov podjetja BM Veritas 
revizija d.o.o., v sodelovanju s koncesionarjem, podjetjem Ekogor d.o.o. pristopi k izvedbi 
ukrepov za zagotovitev izvajanja obdelave mešanih komunalnih odpadkov v skladu s 
koncesijsko pogodbo, pristopi k spremembam in dopolnitvam koncesije pogodbe, ki bodo 
omogočale učinkovit nadzor nad izvajanjem dejavnosti, ter prouči možnost zahteve 
plačilo odškodnine za neopravičeno rabo zemljišča izven območja CERO Mala Mežakla. 
Pojasnjeno je bilo, da ko se bo spreminjala koncesijska pogodba, se bodo dodala 
določila, ki bodo natančno opredeljevala dovoz odpadkov, nadzor, tehtanje, itd. Po 
njegovem mnenju pa ta predlog sklepa ne rešuje nič, ker ni zagotovila, da bo koncesionar 
kakorkoli spoštoval dodatek h koncesijski pogodbi. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal 
 
SKLEP 1: 
Odbor za proračun in finance se strinja z umikom obeh sklepov, predlaganih v 
sprejem na 1. izredni seji Odbora za proračun in finance. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
 ZA - 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
SKLEP 2: 
Odbor za proračun in finance predlaga, da Občinska uprava na podlagi lastnih 
ugotovitev, ugotovitev delovne skupine in vsebine končnega poročila o opravljeni 
notranji reviziji GJS obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov podjetja BM 
Veritas revizija d.o.o., v sodelovanju s koncesionarjem, podjetjem Ekogor d.o.o. 
pristopi k izvedbi ukrepov za zagotovitev izvajanja obdelave mešanih komunalnih 
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odpadkov v skladu s koncesijsko pogodbo, pristopi k spremembam in dopolnitvam 
koncesije pogodbe, ki bodo omogočale učinkovit nadzor nad izvajanjem 
dejavnosti, ter zahteva plačilo odškodnine za neopravičeno rabo zemljišča izven 
območja CERO Mala Mežakla v lasti Občine Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
 ZA - 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   22 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   ZZ AA   FF II NN AA NN ČČ NN OO   PP OO MM OO ČČ   HH DD DD   JJ EE SS EE NN II CC EE     

 
Uvodno obrazložitev je podal Anže Pogačar. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Mag. Božena Ronner: 
Predstavitev, ki je bila dana v uvodu, bi morala biti posredovana v pisni obliki. S to 
obrazložitvijo je zelo zadovoljna, nezadovoljna pa je s tem, da se finančne težave društva 
pripisuje županu in občinski upravi. Če je župan v času volilne kampanje nekaj obljubljal 
na pamet, potem naj javno prizna, da ga je »usral«. Bo moral pač priznati svojo baharijo, 
ker se tako ne dela. 
Pri predlogu za neko pomoč pričakuje, da župan in občinska uprava napišejo strokovno 
mnenje. Ve, da je nezakonito, da se iz proračuna financira profesionalni klub.  
Sklep, ki ga je sprejel Odbor za družbene dejavnosti, je zelo dober, vendar pa to pomeni, 
da se bo klub moral preoblikovati nazaj na amatersko raven.  
Preden so bile sklenjene sponzorske pogodbe so se že delila sredstva na podlagi obljub 
in to je bila velika napaka.  
 
Vlado Mlinarec: 
Župan je sam izjavil, da bo dal 50.000 EUR, če 50.000 EUR da tudi Acroni. 
 
Edina Džamastagić: 
Zanima jo, zakaj Acroni pogojuje, da bo dal 50.000 EUR, če 50.000 EUR da tudi Občina. 
 
Mag. Božena Ronner: 
Acroni na ta način izsiljuje. 
 
Boris Grilc: 
V aneksu je bilo napisano, da bo Občina z rebalansom proračuna zagotovila 50.000 
EUR. Župan tega aneksa ni podpisal, je pa obljubil ta sredstva. 
Potrebno je dati pravno obrazložitev, katera zakonodaja preprečuje, da se sredstva 
namenijo klubu.  
 
Vlado Mlinarec: 
Občinski svet je v prejšnjem mandatu sprejel sklep, da je hokej prioritetni šport na 
Jesenicah. Če je to prioritetni šport, je zanj dolžna tudi Občina nekaj narediti.  
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Boris Grilc: 
Odbor za družbene dejavnosti je sprejel sklep, da naj Občinska uprava v okviru določil 
Zakona o športu in Nacionalnega programa športa v Republiki Sloveniji 2014-2023 
ponovno prouči možnosti postopka izbire in sofinanciranja programov športa v občini 
Jesenice in po potrebi pristopi k pripravi sprememb in dopolnitev ustreznih normativnih 
podlag z namenom zagotavljanja dodatnih spodbud izvajalcem športnih programov na 
področju športnih prireditev in promocije športa. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal 
 
SKLEP 1: 
Odbor za proračun in finance se strinja z umikom obeh sklepov, predlaganih v 
sprejem na 1. izredni seji Odbora za proračun in finance. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH – 6 
                           ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
SKLEP 2: 
Občinska uprava v okviru določil Zakona o športu in Nacionalnega programa 
športa v Republiki Sloveniji 2014-2023, ponovno prouči možnosti postopka izbire in 
sofinanciranja programov športa v občini Jesenice in pristopi k pripravi sprememb 
in dopolnitev ustreznih normativnih podlag z namenom zagotavljanja dodatnih 
spodbud izvajalcem športnih programov na področju športnih prireditev in 
promocije športa. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH – 6 
                           ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Predsednik Odbora je sejo zaključil ob 16.55 uri. 
 
 
ZAPISALA:        PREDSEDNIK ODBORA: 
Mojca LEVSTIK       Boris GRILC 
 


